
   

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 19-5-2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος,  Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ:  «Αίτημα για στοιχεία τέλεσης μυστηρίων κατά την περίοδο των μέτρων 

πρόληψης του κορωνοϊού». 

Κυρία Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  το  υπ’  αρ.  πρωτοκόλλου  «29314/14-5-2020»  έγγραφο  του

Υπουργείου Σας, απευθυνόμενο προς όλα τα Ληξιαρχεία της χώρας, φέρεστε να

αιτείσθε την διαβίβαση από τις ως άνω υπηρεσίες των στοιχείων τέλεσης γάμων ή

βαπτίσεων,  οι  οποίοι  έχουν λάβει  χώρα εντός εκκλησιαστικών χώρων,  κατά το

χρονικό διάστημα από 16-3-2020 έως και 16-5-2020. Παράλληλα, με το ίδιο ως

άνω  έγγραφο,  ζητείται  η  διαβίβαση  των  εν  λόγω  στοιχείων  στην  αρμόδια

Εισαγγελική Υπηρεσία για την ποινική διερεύνησή τους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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Ερωτάται η κα Υπουργός:

1. Ποιος είναι ο λόγος για τον οποίο αιτείσθε τη γνωστοποίηση προς το πρόσωπό

σας  αιτημάτων  των  πολιτών  στα  ληξιαρχεία,  περί  καταχώρησης  γάμων  και

βαπτίσεων;

2. Για  ποιο  λόγο  αιτείσθε  την  διαβίβαση  των  στοιχείων  όσων  τέλεσαν  ιερά

Μυστήρια Γάμου, κατά την προαναφερόμενη περίοδο, στις εισαγγελικές αρχές;

3. Προτίθεσθε να συνεργήσετε  στο να επιβληθούν ποινικές κυρώσεις  κατά των

Ορθοδόξων Χριστιανών Ελλήνων πολιτών, που τέλεσαν θρησκευτικό γάμο μέσα

στην ως άνω επίμαχη περίοδο, ποινικοποιώντας, έτσι, τον σεβασμό τους στην

Ορθόδοξη  Πίστη  και  Παράδοση;  Αν  ναι,  θα  τηρήσετε  την  ίδια  στάση  σε

αντίστοιχες τελετές γάμων, που τελέστηκαν, εντός της ίδιας, ως άνω περιόδου,

σε Μουσουλμανικά  τεμένη; 

O Eρωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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